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Protokół Nr 55/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

wspólnie z pozostałymi stałymi komisjami Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 28 września 2021 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Szulc Igor – Przewodniczący komisji  

2. Wronecki Tomasz – Zastępca przewodniczącego komisji  

3. Szczęsna Ilona – członek komisji  

4. Świerkowski Marek – członek komisji  

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Roszak Joanna - starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

5. Pomianowski Grzegorz – Dyrektor samorządowej Administracji Placówek 

Oświatowych w Dąbrowie Biskupiej 

6. Pawłowska Katarzyna - inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych 

i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

7. Słupczewska Ewelina - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej 

8. Górska Kinga - referent ds. gospodarki nieruchomościami 

9. Kryszak Magdalena - Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej, 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

10. Borkowska Patrycja - pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii 

11. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

12. Radni Rady Gminy Dąbrowa Biskupia – zgodnie z załączoną listą obecności 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie materiałów na XXVII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Sprawy bieżące.  

4. Zakończenie. 
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Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radny Igor Szulc o godzinie 10:00 otworzył 

posiedzenie Komisji. W związku z tym, że wszystkie komisje odbywają się o tej samej godzinie 

i dotyczą tych samych tematów postanowiono odbyć wspólne posiedzenie komisji. 

W związku z powyższym radna Wiesława Posadzy powitała członków komisji, Wójta Gminy 

oraz pracowników urzędu gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Omówienie materiałów na XXVII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Pan Grzegorz Pomianowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Dąbrowa Biskupia na rok szkolny 2021/2022. 

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – Ile osób korzysta z tego zwrotu za dojazdy? 

Pan Grzegorz Pomianowski – Wnioski cały czas mogą być składane, dlatego trudno 

powiedzieć ile to będzie osób. Obecnie mamy 10 wniosków, w tym 1 z pewnością będzie miał 

odpowiedź negatywną, ponieważ nie spełnia wymagań.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy wystarczy napisać w uchwale, że jest to zwrot kosztów dojazdu 

rodzicom, a co z opiekunami prawnymi? 

Pan Grzegorz Pomianowski – Myślę, że to odnosi się również do opiekunów prawnym. 

Uchwała była zaakceptowana przez radcę prawnego.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Pani Katarzyna Pawłowska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad, trybu i harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju Gminy Dąbrowa 

Biskupia na lata 2021-2028. 

Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – Co w przypadku, jeśli Urząd Marszałkowski wyda negatywną 

opinię? 

Wójt Gminy – Prawdopodobnie będziemy musieli kolejny raz przesunąć terminy. 

Pani Katarzyna Pawłowska – Niestety wytyczne pojawiły się dopiero po podjęciu przez nas 

pierwotnej uchwały. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Pani Ewelina Słupczewska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji 

„Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2016 - 

2025”. 

Dyskusja: 
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Radna Wiesława Posadzy – W uzasadnieniu pojawia się zdanie: „Weryfikacja 

w uspołecznionym procesie służyć będzie realizacji oraz uaktualnieniu zapisów strategii, 

dlatego wprowadzenie zmian w zapisach dokumentu jest niezbędne i w pełni uzasadnione.”. 

Co to oznacza? 

Pani Ewelina Słupczewska – Chodzi o cały cykl trwania naszej strategii. Czyli strategia 

obowiązuje, kiedy te zadania będą realizowane przez nasz ośrodek.  

Radna Aneta Ebekozien – Podczas spotkania dotyczącego strategii mówiliśmy o zmianie 

mocnych i słabych stron w analizie SWOT, ponieważ pewne rzeczy pojawiają się po każdej 

stronie. Mówiliśmy również o poprawieniu nazewnictwa „Sikorski”. 

Pani Ewelina Słupczewska – Sprawdzę to i prześlę poprawioną wersję.  

Po konsultacji z osobą, która pisała powyższą strategię Pani Katarzyna Pawłowska – 

wyjaśniła radnym, że nie można zmieniać mocnych i słabych stron, które funkcjonują w tym 

dokumencie od 2016, ponieważ ta strategia obowiązuje.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Pani Kinga Górska – przedstawiła projekty uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej położonej w Chlewiskach. 

Dyskusja: 

Radny Jakub Kaszliński – Czy to są działki rolne? 

Pani Kinga Górska – Uchwały dotyczą dwóch działek funkcjonujących jako nieużytki.   

Radny Marek Świerkowski – Czy dla gminy nie byłoby więcej korzyści, żeby przekształcić te 

działki na budowlane i sprzedać po wyższej cenie? Jaka jest wartość obecnie tych działek? 

Pani Magdalena Kryszak – Wycena będzie robiona dopiero po podjęciu powyższych uchwał. 

Koszty operatu szacunkowego plus koszty dodatkowe płaci nabywca.  

Radna Renata Gawrysiak – Dlaczego chcemy sprzedać te działki? 

Pani Magdalena Kryszak – Wpłynął wniosek mieszkańca w tej sprawie.  

Wójt Gminy – Chciałbym zauważyć, że jeszcze nic w tym roku nie sprzedaliśmy z uwagi na 

problem z działkami przy ul. Topolowej. Tym samym gmina nie ma dochodów ze sprzedaży.  

Po konsultacji z innymi urzędami Pani Magdalena Kryszak poinformowała radnych, że 

istnieje możliwość przekształcenia działki na budowlaną po wydaniu warunków zabudowy. 

Należy jednak zwrócić uwagę na to, że na tej działce rosną liczne drzewa, dlatego wchodzą 

decyzje o pozwoleniu na wycinkę drzew oraz koszty tej wycinki. Poza tym decyzje o wycince 

drzew mogą mieć wpływ na wydanie warunków zabudowy. Średnia cena działki jako 

nieużytek kształtuje się w granicach 2,5 zł-3,5 zł za m2, natomiast budowlanej 25 zł – 30 zł za 

m2. 

Radny Tomasz Wronecki – To jest duża różnica w cenie, jednak należy podliczyć wszystkie 

koszty, czy to się opłaca.  
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Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Pani Magdalena Kryszak – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnych 

miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 2544C 

Mleczkowo – Chlewiska. 

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski – Gdzie dokładnie znajduje się lokalizacja tych przystanków? 

Pani Magdalena Kryszak – Przy drodze powiatowej, jadąc od świetlicy wiejskiej w kierunku 

kościoła. 

Radna Renata Gawrysiak – Czy gmina będzie robiła tam zatoczkę, jeśli nie otrzymamy zgody 

na znaki poziome i pionowe? 

Pani Magdalena Kryszak – Na wykonanie zatoczki musielibyśmy wykupić grunty. Myślę, że 

nie będzie tam problemu z postawieniem znaków poziomych i pionowych.   

Radny Tomasz Wronecki – Czy mieszkańcy wiedzą, że nie będzie tam wiaty tylko znaki 

pionowe? 

Pani Magdalena Kryszak – Tak.   

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Pani Magdalena Kryszak – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia na 2021 rok”. 

Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – Z czego wynikają te zmiany? 

Pani Magdalena Kryszak – Z rozmowy telefonicznej z pracownikiem nadzoru Urzędu 

Wojewódzkiego.  

Radny Jakub Kaszliński – Gdzie te budki dla kotów będą stały i jaki to jest koszt? 

Pani Magdalena Kryszak – Z obowiązujących przepisów wynika, że musimy to mieć wpisane. 

Wiadomo, że będziemy to robić dopiero jak zajdzie taka potrzeba. 

Radny Marek Świerkowski – Uważam, że powinno się wprowadzić podatek od psów i były by 

środki na realizację tego programu.  

Radna Wiesława Posadzy – Już w przeszłości były takie próby i niestety ludzie oszukiwali, że 

mają tylko jednego psa. Nie ma możliwości tego sprawdzenia.  

Radny Marek Świerkowski – Jaki jest koszt utrzymania psa w schronisku? 

Radny Janusz Czarniak – Ile mamy obecnie psów w schronisku? 

Z działu księgowości uzyskano odpowiedź, że doba za jednego psa w schronisku kosztuje 

8,5 zł netto i obecnie mamy 11 psów w schronisku.  
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Radna Renata Gawrysiak – Może warto zaproponować mieszkańcowi np. kwotę 300 zł za 

zabranie takiego psa do siebie? 

Wójt Gminy – Możemy obecnie wspomóc na początku np. zakupem karmy, jednak pieniędzy 

nie dajemy ponieważ podejrzewam, że za chwilę byłoby więcej „bezpańskich psów”. 

Radna Renata Frontczak – Jestem za tym, żeby wstawiać na naszej stronie internetowej 

zdjęcia psów do adopcji, które mamy w schronisku. 

Radny Tomasz Wronecki – Co roku o tym się mówi, co roku pracownik obiecuje, że tak 

będzie, a faktycznie jest inaczej.  

Radny Janusz Czarniak – Może warto wydrukować takie zdjęcia i powiesić na tablicach 

ogłoszeń? 

Radny Marek Świerkowski – Na tablicy ogłoszeń nie ma już miejsca, przykrylibyśmy ważne 

informacje.  

Radna Aneta Ebekozien – W schronisku mamy 11 psów, a w Parchaniu jedna Pani ma 15 

psów w domu i rzekomo nic z tym nie możemy zrobić.  

Pani Magdalena Kryszak – To jest prywatny teren i nie możemy tak sobie wejść do domu.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Pani Joanna Roszak – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania, 

trybu postępowania i sposobu rozliczania dotacji celowych z budżetu Gminy Dąbrowa 

Biskupia na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Dyskusja: 

Radny Janusz Czarniak – Dlaczego nie mogą skorzystać z tego rolnicy będący na VAT-ie? 

Pani Joanna Roszak – Byłaby to wówczas pomoc publiczna.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Dąbrowa Biskupia i jej jednostkom podległym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną oraz wskazanie organu lub osób uprawnionych do udzielania tych 

ulg. 

Dyskusja: 

Radny Janusz Czarniak – Kryteria są tak zrobione, że rolnik z tego nie skorzysta.  

Pani Anna Kuberska – Takie zapisy muszą być, zgodnie z obowiązującymi przepisami.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  
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Pani Anna Kuberska– przedstawiła informację o wykorzystaniu i rozliczeniu dotacji przez 

podmioty nie zaliczane do sektora finansów publicznych i nie działających w celu 

osiągnięcia zysku za I półrocze 2021 roku. 

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – W pkt 3 jest napisane, że LZS otrzymał ostatnią część dotacji do 

końca sierpnia, a rozliczenie jest dopiero do końca stycznia 2022? 

Pani Anna Kuberska – Tak jest zgodnie z umową, że do końca roku mogą wydatkować środki, 

a rozliczyć muszą się do końca stycznia przyszłego roku.  

Nie było więcej pytań do przedstawionej informacji.  

Pani Anna Kuberska– przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dąbrowa 

Biskupia za I półrocze 2021 roku oraz informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i realizacji przedsięwzięć. 

Dyskusja: 

Radny Jakub Kaszliński – Co jeśli w tym roku również nie wykorzysta się wszystkich środków 

na program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania 

narkomanii? 

Pani Anna Kuberska – Przejdą te środki na kolejny rok. 

Radna Renata Frontczak – Na stronie 64 jest napisane, że program „pomoc w zakresie 

dożywiania” jest realizowany w formie posiłków dla dzieci w szkołach, a to jest nieprawda. 

Nie ma obiadów w szkołach, tylko rodzice otrzymują pieniądze. Nie ma przez to możliwości 

wykupienia obiadów dla dzieci, które chciałyby z tego skorzystać za 100% odpłatnością. 

Radna Aneta Ebekozien – Czy tak może być to robione?  

Pani Ewelina Słupczewska – Zmieniliśmy to podczas pandemii, kiedy nauka była zdalna 

i teraz rodzice nie chcą wrócić do obiadów, tylko chcą gotówkę? Firma nie będzie przywoziła 

obiadów dla 3 dzieci.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy powinniśmy pytać się rodziców co chcą: obiady, czy gotówkę, 

skoro jest to program dożywiania dzieci w szkołach? 

Pani Ewelina Słupczewska – Jest to program dożywiania dzieci w szkołach i domu.  

Radna Wiesława Posadzy – Jaką mamy pewność, że te dzieci dostają w domu ciepły obiad? 

Pani Ewelina Słupczewska – Pracownicy GOPS-u jeżdżą po domach i to sprawdzają. 

Radna Wiesława Posadzy – Trudno mi w to uwierzyć.  

Wójt Gminy – Przyjrzymy się tej sprawie. 

Radny Tomasz Wronecki – Czy w kwotę 1 254 728,71 zł na utrzymanie urzędu gminy 

wchodzą również wynagrodzenia pracowników?  

Pani Anna Kuberska – Tak, tu jest całe utrzymanie wraz z wynagrodzeniami i wszelkimi 

zakupami.  
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Radny Piotr Kołodziej – Co to jest dodatkowe wynagrodzenie roczne i pochodne? 

Pani Anna Kuberska – To są tzw. „13-stki”, a pochodne, to ZUS itp.  

Radny Jakub Kaszliński – Koszty konserwacji oświetlenia są wysokie w stosunki do kosztów 

zużytej energii.  

Wójt Gminy – Ten problem pojawia się co roku. Tak wynika z umowy i nie bardzo mamy na to 

wpływ.  

Radny Tomasz Wronecki – W konserwacji są przyjazdy firmy do zgłaszanych awarii. 

Chciałbym zaznaczyć, że od Modliborzyc do Brudni lampy świeciły się już od godziny 15:00. 

Pani Magdalena Kryszak – Zgłoszę to.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego sprawozdania.  

Pani Patrycja Borkowska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

narkomanii na rok 2021.  

Dyskusja: 

Radny Jakub Kaszliński – Czy muszą być realizowane porady prawne? 

Pani Patrycja Borkowska – Ten obowiązek wynika z przepisów prawnych. Musi to być inna 

osoba niż obecny radca prawny z uwagi na konflikt interesów.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego.  

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Inowrocławskiego na realizację zadań własnych powiatu.  

Dyskusja: 

Radny Jakub Kaszliński – Czy powiatu nie stać na sztandar, tylko musimy im dawać 

z własnych środków.  

Pani Anna Kuberska – Starostwo zwróciło się do Wójta z taką prośbą, dlatego wywołana jest 

ta uchwała. Pisma te poszły do wszystkich gmin w powiecie. 

Wójt Gminy – Ten sztandar będzie służył nie tylko dla powiatu, ale i wszystkim gminom 

w powiecie. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  
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Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2021 rok.  

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021 – 

2033. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

Ad.3. Sprawy bieżące. 

Radny Marek Świerkowski – Czy nie mogłaby jakaś osoba przeprowadzać dzieci przez pasy 

w Dąbrowie Biskupiej w godzinach „szczytowych” kiedy dzieci przychodzą i wychodzą ze 

szkoły? 

Wójt Gminy – To jest rola Dyrektora Szkoły, żeby wyznaczył taką osobę.  

Radny Marek Świerkowski – Czy nie można w Dąbrowie Biskupiej wydzielić żłobka 

z istniejącego przedszkola? 

Wójt Gminy – Żłobek musiałby być powołany oddzielnie.  

Radny Tomasz Wronecki – Czy są przewidziane podwyżki dla pracowników urzędu? 

Usłyszałem uwagi, że pracownicy pracujący kilka lat są pokrzywdzeni przy obecnie 

wzrastającej najniższej krajowej?  

Wójt Gminy – Podwyżki planowane są na początku przyszłego roku.  

Radny Marek Świerkowski – Jak to jest, że Pan który opróżnia nam studzienki awaryjnie musi 

płacić za zrzut ścieków? 

Pani Joanna Roszak – To jest zgodnie z uchwałą. My również temu Panu płacimy za usługę.   

Radny Marek Świerkowski – Uważam, że należy poprawić organizację pracy brygady 

komunalnej.  

Radny Tomasz Wronecki – Co z drogą gminną Mleczkowo-Wilkostowo? Jest ona strasznie 

niszczona przez duże samochody mimo ograniczeń.  

Pani Magdalena Kryszak – Patrole policji są tam wysyłane. 

Wójt Gminy – Chcemy zrobić projekt na tą drogę i jak tylko będą środki zewnętrzne, to 

będzie robiona porządnie. 

Radna Agnieszka Wojciechowska – Mimo harmonogramu koszenia traw na boiskach 

i placach zabaw ten Pan nigdy nie przyjeżdża na czas, tylko po interwencji.  

Radna Cecylia Herrmann – W Konarach od końca czerwca nie była koszona trawa.  
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Wójt Gminy – Takie rzeczy powinny być zgłaszane na bieżąco, a nie dopiero dzisiaj. Będziemy 

rozmawiać z tym Panem.  

Radny Marek Świerkowski – Proszę sprawdzenia placu zabaw przy urzędzie gminy. Wygląda 

okropnie, ogrodzenie jest bardzo zniszczone.  

Radny Jakub Kaszliński – Komisja Samorządowa objeżdżając place zabaw i boiska stwierdziła, 

że jest wiele do naprawy na tych obiektach.  

Wójt Gminy – W przyszłym roku będą te obiekty naprawiane. Pytanie ile sołectw 

przeznaczyło jakieś środki z funduszu sołeckiego na remont placów zabaw i boisk? 

Radna Ilona Szczęsna – Czy droga w Ośniszczewie jest zakończona?  

Pani Magdalena Kryszak – Dzisiaj i jutro jest tam jeszcze remonter. Pozostało wam 5 000 zł.  

Radny Marek Świerkowski – Czy przed zebraniami wiejskimi w sprawie funduszu sołeckiego 

nie można zrobić spotkania z sołtysami, żeby ich uświadomić na co najlepiej przeznaczać te 

środki? 

Radna Wiesława Posadzy – O przeznaczeniu tych środków decyduje zebranie wiejskie. Nie 

możemy tworzyć regulaminów. 

Radna Renata Gawrysiak – Czy będą w tym roku zebrania wiejskie z Wójtem Gminy? 

Wójt Gminy – W tym roku nie będę zwoływał zebrań, tylko na początku przyszłego, jeśli nie 

będzie zakazów.  

Radna Wiesława Posadzy – Można było zaprosić Wójta Gminy na zebrania wiejskie 

w związku z funduszem sołeckim, jeśli były jakieś pilne sprawy. 

Wójt Gminy – Oczywiście jestem otwarty na takie zaproszenia.  

Radny Marek Świerkowski – Musimy coś zrobić z zasięgiem telefonicznym na terenie naszej 

gminy, ponieważ jest bardzo słaby. 

Wójt Gminy – Jesteśmy w trakcie rozmów i być może udam nam się coś zrobić w tym 

kierunku. 

Radna Wiesława Posadzy – Muszę pochwalić działalność biblioteki gminnej podczas 

tegorocznych wakacji, ponieważ dużo tam się działo i dzieci były zadowolone.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie komisji. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 28 września 2021 r., godz. 15:00 

Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna    Igor Szulc 


